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Protokół Nr LVIII/2023 

z sesji Rady Powiatu w Kluczborku  

w dniu  27 października 2023 r. 

 

LVIII Sesję Rady Powiatu w Kluczborku otworzył o godz. 1300 Przewodniczący Rady 

Powiatu Andrzej Olech, który przywitał wszystkich radnych, oraz osoby obecne na sali.  

Następnie Przewodniczący stwierdził, że w dniu dzisiejszym  podejmowane  uchwały 

będą prawomocne, gdyż obecnych na sesji jest 15 radnych.  

 

Kolejno Przewodniczący Rady poddał porządek obrad pod głosowanie: 

1.Sprawy porządkowo-organizacyjne: 

1.1/otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad, 

1.2/zatwierdzenie porządku obrad, 

1.3/zatwierdzenie protokołu z LVI Sesji Rady Powiatu w Kluczborku, 

1.4/zatwierdzenie protokołu z LVII Nadzwyczajnej Sesji Rady Powiatu w Kluczborku. 

2.Podjęcie uchwał:  

2.1/zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Kluczborskiego na rok 

2023. 

2.2/w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

2.3/zmieniająca Uchwałę Nr LVI/343/2023 z dnia 25 września 2023r. w sprawie określenia 

zadań do realizacji ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych na 2023 rok 

2.4/w sprawie zmiany uchwały Nr V/49/2019 Rady Powiatu w Kluczborku z dnia 20 marca 

2019r. w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w domu dla 

matek z małoletnimi dziećmi i kobiet w ciąży  

3. Raport z wykonania Programu Ochrony Środowiska dla Powiatu Kluczborskiego za lata 

2021-2022. 

4.Przyjęcie sprawozdania z działalności Zarządu Powiatu w Kluczborku za okres  

od 10.08.2023 r. do 25.09.2023 r. 

5.Wolne wnioski. 

6.Zamknięcie obrad. 

 

W związku z brakiem uwag do przedstawionego porządku obrad Przewodniczący zarządził 

głosowanie nad proponowanym porządkiem: 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Maciej Sitek, Marcin Michalski, Celina Zając, Mariusz Pieńkowski, Norbert Waliczek, Jakub 

Goliński, Robert Wietrzyk, Teresa Wróbel, Zdzisław Pelc, Magdalena Durecka, Wojciech 

Smolnik, Andrzej Olech, Damian Buła, Piotr Pośpiech, Artur Nowak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (4) 

Lesław Czernik, Ryszard Okaj, Przemysław Panicz, Jarosław Przybył 

 

Następnie Przewodniczący Rady przedstawił protokół z LVI Sesji Rady Powiatu,  

do którego radni nie wnieśli żadnych zapytań. 

Radni zatwierdzili protokół. 
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Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Maciej Sitek, Marcin Michalski, Robert Wietrzyk, Artur Nowak, Zdzisław Pelc, Teresa 

Wróbel, Jakub Goliński, Wojciech Smolnik, Magdalena Durecka, Andrzej Olech, Mariusz 

Pieńkowski, Norbert Waliczek, Damian Buła, Celina Zając 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Piotr Pośpiech 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (4) 

Lesław Czernik, Ryszard Okaj, Przemysław Panicz, Jarosław Przybył 

 

Następnie Przewodniczący Rady przedstawił protokół z LVII Nadzwyczajnej Sesji Rady 

Powiatu w Kluczborku, do którego radni nie wnieśli żadnych zapytań. 

Radni zatwierdzili protokół. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jakub Goliński, Robert Wietrzyk, Celina Zając, Norbert Waliczek, Mariusz Pieńkowski, 

Maciej Sitek, Artur Nowak, Zdzisław Pelc, Andrzej Olech, Magdalena Durecka, Teresa 

Wróbel, Damian Buła, Marcin Michalski, Wojciech Smolnik 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Piotr Pośpiech 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (4) 

Lesław Czernik, Ryszard Okaj, Przemysław Panicz, Jarosław Przybył 

 

 

Do punktu 2.1. porządku obrad 

 

Przewodniczący Rady przestawił Radzie kolejny projekt z porządku, który dotyczył uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Kluczborskiego na rok 2023. 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Maciej Sitek, Robert Wietrzyk, Zdzisław Pelc, Celina Zając, Marcin Michalski, Jakub 

Goliński, Wojciech Smolnik, Norbert Waliczek, Andrzej Olech, Artur Nowak, Magdalena 

Durecka, Teresa Wróbel, Mariusz Pieńkowski, Damian Buła 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Piotr Pośpiech 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (4) 

Lesław Czernik, Ryszard Okaj, Przemysław Panicz, Jarosław Przybył 

 

Radni podjęli Uchwałę Nr LVIII/353/2023 zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Powiatu Kluczborskiego na rok 2023.  
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Do punktu 2.2  porządku obrad 

 

Przewodniczący Rady przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej. Radni nie wnieśli zapytań do projektu. Przewodniczący rozpoczął 

głosowanie.  

 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Marcin Michalski, Robert Wietrzyk, Celina Zając, Mariusz Pieńkowski, Zdzisław Pelc, Jakub 

Goliński, Wojciech Smolnik, Andrzej Olech, Artur Nowak, Maciej Sitek, Norbert Waliczek, 

Magdalena Durecka, Teresa Wróbel, Damian Buła 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Piotr Pośpiech 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (4) 

Lesław Czernik, Ryszard Okaj, Przemysław Panicz, Jarosław Przybył 

 

Radni podjęli Uchwałę Nr LVIII/354/2023 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej. 

 

 

Do punktu 2.3 porządku obrad 

 

Kolejno Przewodniczący przedstawił radnym kolejny projekt uchwały zmieniającej Uchwałę  

Nr LVI/343/2023 z dnia 25 września 2023r. w sprawie określenia zadań do realizacji  

ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 2023 rok. 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Maciej Sitek, Jakub Goliński, Robert Wietrzyk, Wojciech Smolnik, Norbert Waliczek, 

Zdzisław Pelc, Marcin Michalski, Teresa Wróbel, Magdalena Durecka, Andrzej Olech, Artur 

Nowak, Mariusz Pieńkowski, Damian Buła, Celina Zając, Piotr Pośpiech 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (4) 

Lesław Czernik, Ryszard Okaj, Przemysław Panicz, Jarosław Przybył 

 

W głosowaniu radni podjęli uchwałę Nr LVIII/355/2023 zmieniającą Uchwałę  

Nr LVI/343/2023 z dnia 25 września 2023r. w sprawie określenia zadań do realizacji  

ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 2023 rok. 

 

 

Do punktu 2.4 porządku obrad 

 

Kolejno Przewodniczący przedstawił radnym kolejny projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały Nr V/49/2019 Rady Powiatu w Kluczborku z dnia 20 marca 2019r. w sprawie 

ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w domu dla matek  

z małoletnimi dziećmi i kobiet w ciąży. Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały. 
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Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Maciej Sitek, Robert Wietrzyk, Zdzisław Pelc, Celina Zając, Jakub Goliński, Wojciech 

Smolnik, Norbert Waliczek, Teresa Wróbel, Magdalena Durecka, Andrzej Olech, Marcin 

Michalski, Mariusz Pieńkowski, Damian Buła, Piotr Pośpiech, Artur Nowak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (4) 

Lesław Czernik, Ryszard Okaj, Przemysław Panicz, Jarosław Przybył 

 

W głosowaniu radni podjęli uchwałę Nr LVIII/356/2023 w sprawie zmiany uchwały  

Nr V/49/2019 Rady Powiatu w Kluczborku z dnia 20 marca 2019r. w sprawie ustalenia 

szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w domu dla matek z małoletnimi 

dziećmi i kobiet w ciąży. 

 

 

Do punktu 3 porządku obrad 

 

Kolejno Przewodniczący przedstawił radnym raport z wykonania Programu Ochrony 

Środowiska dla Powiatu Kluczborskiego za lata 2021-2022. W wyniku głosowania radni 

przyjęli powyższy raport.  

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Robert Wietrzyk, Celina Zając, Mariusz Pieńkowski, Wojciech Smolnik, Zdzisław Pelc, 

Jakub Goliński, Maciej Sitek, Andrzej Olech, 

Marcin Michalski, Teresa Wróbel, Damian Buła, Norbert Waliczek, Artur Nowak, Magdalena 

Durecka 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Piotr Pośpiech 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (4) 

Lesław Czernik, Ryszard Okaj, Przemysław Panicz, Jarosław Przybył 

 

 

Do punktu 4 porządku obrad 

 

Kolejno przedstawiono sprawozdanie z działalności  Zarządu Powiatu za okres  

od 10.08.2023r. do 25.09.2023r. Głos zabrał Pan radny Piotr Pośpiech, który zapytał  

o wszczętą procedurę rozwiązania stosunku pracy z Dyrektorem Domu Pomocy Społecznej  

w Kluczborku. Radny powiedział, że wiadome jest, że procedura została wszczęta  

jak również wiadome jest również co mówi Art. 25 ust. 2 Ustawy o samorządzie gminnym. 

Niezależnie od tego jak długo będzie to trwało Rada Gminy Lasowice Wielkie będzie musiała 

w końcu wyrazić zgodę na rozwiązanie tego stosunku pracy. Pan radny zapytał na kiedy 

planowany jest konkurs na to stanowisko? Radny Piotr zapytał również Przewodniczącego 

Rady o powód przetrzymywania dokumentu o ponad 3 m-ce (wystąpienie pokontrolne 

dotyczące DPS-u w Kluczborku)? Radny Piotr Pośpiech zaznaczył, że dokument  

był przekazany ePUAP-em dnia 17 lipca br. z adnotacją do wiadomości -Rada Powiatu 

Kluczborskiego. Radni po poproszeniu przez Pana radnego Damiana Bułę na Komisji 
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otrzymali dokument do wglądu. Pan radny Piotr Pośpiech powiedział, że jednostka samorządu 

terytorialnego ma dwa organy władzy publicznej- uchwałodawczy, czyli Radę Powiatu  

i wykonawczy, czyli Zarząd Powiatu. Przewodniczący nie jest organem, jest prowadzącym 

obrady. Radny zapytał, dlaczego Przewodniczący przetrzymuje dokumenty, terminy 

ewentualnych protestów do w/w pisma już dawno minęły.  Podobna sytuacja była  

w przypadku rozpatrywania 3 skarg, które niedawno były rozpatrywane. Radny zwrócił 

uwagę, że trzy skargi, (dwie złożone w czerwcu, jedna w lipcu) rozpatrywane przez Komisję 

Skarg 3 m-ce, ostatecznie trafiły na obrady Rady 25 września. Zostały przekazane w formie 

stanowiska Komisji bez treści skarg. Rada rozpatruje skargi na Starostę, Komisja 

przygotowuje stanowisko. Kiedy na Komisji radny Piotr Pośpiech zwrócił uwagę, że radni  

nie mają treści skarg, więc nie mogą zapoznać się z ich treścią, nie wiedzą czego dotyczą, 

wówczas została naprędce przesłana radnym treść skarg bez akt sprawy. W sprawie skargi 

trzeciej, uznanej częściowo za zasadną, akta sprawy były bardzo ważne, ponieważ  

one zawierały całą korespondencję z Urzędu Marszałkowskiego, z której jasno wynikało, 

jakie nieprawidłowości w rozliczeniu środków unijnych miały miejsce, o czym radni  

nie wiedzieli.  Przewodniczący Rady wyjaśnił, że wszystkie dokumenty były dostępne  

w Biurze Rady. Temat Pana Dyrektora był procedowany i wszystkie terminy zostały 

zachowane. Pan radny Piotr Pośpiech zapytał dlaczego Przewodniczący przetrzymuje   

od 17 lipca dokument dedykowany Radzie Powiatu do wiadomości przez jego autora,  

czyli przez Pana dyrektora Mieczysława Wojtaszka, dyrektora Wydziału Zdrowia i Polityki 

Społecznej w Opolskim Urzędzie Wojewódzkim? Przewodniczący Rady powiedział,  

że wszystkie dokumenty, które wpływają do Biura Rady są dekretowane do Rady. 

Poszczególne dokumenty, które wpływają do Biura Rady są odczytywane na Sesji Rady 

Powiatu. Głos zabrał Pan Starosta Mirosław Birecki odpowiadając na pytanie dotyczące 

ogłoszenia konkursu na stanowisko Dyrektora DPS-u, że na tą chwilę jeszcze  

nie jest planowany termin konkursu. Sprawa Dyrektora DPS-u w Kluczborku przekazana 

została Komisji Rewizyjnej. Powiat czeka na ocenę Komisji Rewizyjnej. Przyjęta praktyka 

jest taka, że radni są informowani na Sesji w wolnych wnioskach o wpłynięciu pism do Biura 

Rady i każdy zainteresowany Radny może się z treścią pism zapoznać. Głos zabrał Pan radny 

Piotr Pośpiech, który powiedział, że jeżeli nie jest planowany termin konkursu to jak zostanie 

rozwiązany problem skoro zostało wszczęte postępowanie związane z rozwiązaniem stosunku 

pracy z Panem Dyrektorem? Jeżeli w poniedziałek wpłynie zgoda Rady Lasowice Wielkie  

to będzie trzeba taką decyzję podjąć. W jaki sposób i kiedy Powiat zamierza obsadzić 

stanowisko Dyrektora? Głos zabrał Pan Starosta, który powiedział, że nie planuje jeszcze 

konkursu i Powiat czeka na wynik kontroli Komisji Rewizyjnej. Głos zabrał 

Wiceprzewodniczący Rady Maciej Sitek, który powiedział, że w sprawie pisma dotyczącego 

Dyrektora DPS-u to na ostatniej Sesji we wrześniu została odczytana informacja, że takie 

pismo wpłynęło. Głos zabrał Pan radny Piotr Pośpiech, który powiedział, że Przewodniczący 

może radnych informować o korespondencji, która wpłynęła do Biura Rady natomiast jeśli  

w jakimkolwiek postępowaniu autor pisma daje do wiadomości Rada Powiatu 

Kluczborskiego to  radni mają dostać to pismo. Dodał, że to zasada, którą przestrzegają 

wszystkie samorządy w kraju. Głos zabrał Pan Starosta, który powiedział, że dotychczasowa 

praktyka wyglądała tak, że jeśli wpłynęło pismo do wiadomości Rady to Przewodniczący  

lub Wiceprzewodniczący odczytywał na Sesji, że wpłynęło pismo i każdy radny może  

się z nim zapoznać.  

Przewodniczący poddał sprawozdanie pod głosowanie.   

W wyniku głosowania przyjęli powyższe sprawozdanie.  
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Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Maciej Sitek, Mariusz Pieńkowski, Zdzisław Pelc, Robert Wietrzyk, Andrzej Olech, Artur 

Nowak, Wojciech Smolnik 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (8) 

Jakub Goliński, Magdalena Durecka, Norbert Waliczek, Piotr Pośpiech, Teresa Wróbel, 

Damian Buła, Celina Zając, Marcin Michalski 

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (4) 

Lesław Czernik, Ryszard Okaj, Przemysław Panicz, Jarosław Przybył 

 

 

Do punktu 5 porządku obrad 

 

Głos w wolnych wnioskach zabrał Pan radny Piotr Pośpiech, który zapytał przedstawicieli 

Zarządu Powiatu jako Członków Walnego Zgromadzenia Akcjonariuszy Powiatowego 

Centrum Zdrowia. W miesiącach letnich odwołano z Zarządu PCZ S.A. Dyrektor  

ds. finansowych, główną księgową Panią Magdalenę Panek. Jakie były powody?  

Czy powodem odwołania Pani Dyrektor były nieprawidłowości w rozliczeniach finansowych 

projektów unijnych czy był inny problem? Głos zabrał Pan Starosta Mirosław Birecki,  

który powiedział, że to pytanie jest do Rady Nadzorczej Szpitala bo to ona podejmuje takie 

decyzje. Głos zabrał Pan radny Piotr Pośpiech, który powiedział aby Pan Starosta i Członek 

Zarządu Powiatu zdołali powziąć taką wiedzę od Rady Nadzorczej i przekazać radnym 

odpowiedź na pytanie radnego w formie pisemnej wtedy kiedy tą wiedzę Zarząd będzie miał. 

Pan radny Piotr Pośpiech wrócił do sprawy braku funkcjonowania trzeciego piętra budynku 

po zlikwidowanej Ginekologii i Położnictwie, na której obecnie ma znajdować się Oddział 

Wewnętrzny. Jest w tej chwili sezon jesienno-zimowy, w lecie z perspektywy pacjenta  

nie wyglądało to wcale lepiej. Drugie piętro jest przeładowane, na jednej sali leży pięciu 

chorych. Zdarzają się przypadki, że chorzy leżą na korytarzu podczas gdy trzecie piętro, część 

Oddziału Wewnętrznego jest zamknięta. Mieści się tam tylko dyżurka lekarska.  

Sale są wyposażone, nieźle wyglądają, natomiast nie służą pacjentom, którzy się gnieżdżą  

na drugim piętrze  budynku. Jaki jest tego powód i kiedy ta sytuacja ulegnie zmianie?  

Ilość zachorowań o tej porze roku będzie tylko rosła. Więc ponad pół roku po zakończeniu 

remontu i przeprowadzce utrzymywanie takiego stanu rzeczy jest dla radnego niezrozumiałe. 

Zwłaszcza jeśli chodzi o chorych leczących się na tym oddziale. Dlaczego to nie działa  

i kiedy trzecie piętro zostanie udostępnione dla pacjentów i zacznie funkcjonować jako część 

Oddziału Wewnętrznego. Głos zabrał Pan radny Wojciech Smolnik, który przypomniał,  

że na Komisji Zdrowia ten temat był już poruszany i w trakcie Komisji Pan Prezes Szpitala  

w bardzo jasny sposób wytłumaczył, że niefunkcjonowanie trzeciego piętra spowodowane 

jest brakami personelu i na tą chwilę Szpital ma za mało pielęgniarek aby to trzecie piętro 

uruchomić. Głos zabrał Pan radny Piotr Pośpiech, który potwierdził, że taka informacja padła 

ze strony Pana Prezesa PCZ jak również potwierdził to Przewodniczący Rady Nadzorczej - 

Pan Marcin Wiecha. Likwidując dwa oddziały w Szpitalu zostały zwolnione 25 położne.  

Jak mówią powszechnie obowiązujące przepisy, każda położna może zastąpić pielęgniarkę, 

odwrotnie niestety nie. Po tym jak zlikwidowane zostały dwa oddziały i 25 etatów, mówienie 

że nie ma 3.5 etatu pielęgniarki żeby uruchomić trzecie piętro brzmi dość „słabo”. Kiedy  

to trzecie piętro zostanie uruchomione? Głos zabrał Pan Starosta, który powiedział ile pracy 

kosztowało podniesienie jakości jeśli chodzi o wyposażenie Szpitala, ile pieniędzy zostało 

zainwestowane w Szpital, ile pieniędzy poszło na remont Szpitala. Wszystko co może  

dla ratowania i pomocy szpitala  to Powiat robi. Inwestuje, remontuje, kupuje nowe karetki. 

Wszystko jest wykonywane w jak najlepszym porządku. Głos zabrał Pan radny Piotr Pośpiech 
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pytając, który z funduszy unijnych posłużył remontowi budynku po Ginekologii?  

Czy może  utrzymywany być taki stan, że wykorzystano finansowanie zewnętrzne  

na Oddział, który nie funkcjonuje? Które źródło finansowania posłużyło temu remontowi?  

Czy w warunkach tego projektu, jego trwałości dopuszcza się brak funkcjonowania na części 

na pewno zaplanowanych i dofinansowanych w ramach remontu miejsc? Głos zabrał  

Pan Starosta Mirosław Birecki, który powiedział, że był to Regionalny Program Operacyjny 

Województwa Opolskiego i  pieniądze przeznaczone na remont zostały wydatkowane  

we właściwy sposób. 

Głos w wolnych wnioskach również zabrał Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Maciej Sitek, 

który zapoznał radnych z pismami, które w ostatnim czasie wpłynęły do Biura Rady. 

Pierwsze z pism to Uchwała LX/692/2023 Rady Miejskiej w Toszku z dnia 27.08.2023r.  

w sprawie wystąpienia do Sejmu Rzeczpospolitej Polskiej z petycją o podjęcie inicjatywy 

ustawodawczej w zakresie nowelizacji ustaw: kodeksu postępowania cywilnego, kodeksu 

pracy, ustawy o postępowaniu egzekucyjnym w administracji i innych powiązanych 

tematycznie ustaw. A drugie pismo to pismo Zarządu Spółki Wodnej Gminy Kluczbork  

do Pana Starosty, także do Rady Powiatu o udzielenie Spółce wsparcia i odpowiedź Starosty 

na to pismo. Powyższe wolne wnioski będą dostępne w Biurze Rady.  

Kolejno głos zabrał Pan Starosta Mirosław Birecki, który przypomniał, że Powiat dostał 

bardzo znaczące dofinansowanie z Rządowego Programu Polski Ład. To jest kwota 10 000 

000 zł, z czego 7 000 000 zł pójdzie na drogi powiatowe, oprócz tego 1 000 000 złotych  

na fotowoltaikę. Powiat planuje zamontować je na DPS-ie w Kluczborku i na POR-ze,  

co też pozwoli ograniczyć koszty energii. 2 000 000 zł na wykonanie infrastruktury 

turystycznej przy ulicy Jagiellońskiej.  

 

 

Do punktu 6 porządku obrad 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady podziękował wszystkim 

zebranym za udział w obradach i o godz. 13:40 zamknął LVIII Sesję Rady Powiatu  

w Kluczborku. 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

 

                                                                  Przewodniczący Rady Powiatu 

                                                        w Kluczborku  

                                                         Andrzej Olech 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: 

Anna Klyszcz  


